

第三届国际智能建设会议论文摘要征集

第三届国际智能建设学会会议 ([ISIC 2022](#)) 将于 2022 年 9 月 6 日至 9 日在葡萄牙吉马良斯举行，会议主题为“后数字时代的建设趋势”。葡萄牙吉马良斯市也是联合国教科文组织世界遗址。

会议内容涵盖了智能建设技术的一切领域。论文摘要提交截止日期为 2022 年 10 月 15 日 ([下载摘要模板](#))。被接受的论文将包含在 ISIC 2022 会议论文集中，该论文集将由斯普林格出版在 [Springer Series Lecture Note in Civil Engineering](#)，并由 Scopus 和 Web of Science 索引。

会中将提供中英文实时翻译。如果需要，报告人员可采用网络视频做报告。如需官方邀请函为签证之用，请与学会联系 (<https://www.isic.org/contact/>)。

欲获取更多详细信息，建议使用 Edge、Chrome 或类似浏览器登入 ISIC 2022 会议网站 (<https://ICISIC2022.com>)。



The banner features the ISIC logo at the top left, followed by navigation links: OVERVIEW, COMMITTEES, PROGRAMME, AUTHORS, VENUE, and EXHIBITION & SPONSORS. The main title '第三届国际智能建设会议' (3rd International Intelligent Construction Conference) is prominently displayed in yellow, with 'ISIC INTERNATIONAL CONFERENCE' underneath. A large blue box contains the theme '后数字时代建设趋势' (Post-digital Era Construction Trends) in yellow. Below this, the location and dates 'GUIMARÃES, PORTUGAL - SEPTEMBER 6 TO 9, 2022' and '2022年9月6-9日 葡萄牙吉马良斯市' are listed. On the right, a yellow box highlights the abstract submission deadline: '征集摘要 截止日期 2021年10月15日'. At the bottom left, the website 'ICISIC2022.com' and email 'icisic2022@civil.uminho.pt' are provided. A note at the bottom right states: '会中将提供中英文翻译 如果需要，可以视讯报告'.

ISIC
OVERVIEW COMMITTEES PROGRAMME AUTHORS VENUE EXHIBITION & SPONSORS

第三届国际智能建设会议
ISIC INTERNATIONAL CONFERENCE

后数字时代建设趋势

GUIMARÃES, PORTUGAL - SEPTEMBER 6 TO 9, 2022
2022年9月6-9日 葡萄牙吉马良斯市

征集摘要
截止日期
2021年10月15日

会中将提供中英文翻译
如果需要，可以视讯报告

ICISIC2022.com
icisic2022@civil.uminho.pt